
 

 

 
Број:  01/5-50-1-5-54/10 
Сарајево, 26. 07. 2010. године 
 

З А П И С Н И К 
са 54. сједнице Комисије за саобраћај и комуникације, 

 одржане 26. 07. 2010. године  
 
Сједница је одржана 26. 07. 2010. године, с почетком у 14.10 часова. 
 
Сједници су присуствовали чланови Комисије: Садик Бахтић, Селим Бешлагић, Жељко 
Кузмановић, Шемсудин Мехмедовић и Мехмед Суљкановић. 

Одсуствовали су: Бранко Докић, Славко Матић и Хусеин Нанић.  

Из Министарства комуникација и транспорта БиХ сједници су присуствовали: Којо 
Копривица, помоћник министра, Влатко Дрмић, савјетник министра, Сенада Ченгић, 
виши стручни сарадник, и Зоран Андрић, виши стручни сарадник у Одсјеку за друмски 
превоз путника и робе. 
  
Сједници су још присуствовали: Фикрет Гачановић, предсједавајући Савјета Агенције 
за поштански саобраћај БиХ, Деливоје Ђерић и Нино Ћорић, чланови Савјета Агенције 
за поштански саобраћај БиХ, Зијад  Синановић, директор Сектора за саобраћај и 
комуникације Спољнотрговинске коморе БиХ, Емир Повлакић, руководилац Сектора 
за дозволе, дигитализацију и координацију у емитовању Регулаторне агенције за 
комуникације БиХ, Сања Бухић, виши стручни сарадник у Сектору за усклађивање  
правног система Дирекције за европске интеграције, Медина Делалић, виши стручни 
сарадник у Сектору за односе с јавношћу, Ахмед Јаловичић, секретар, и Александар 
Нинковић, стручни савјетник у Комисији за саобраћај и комуникације. 

Сједницом је предсједавао Шемсудин Мехмедовић, први замјеник предсједавајућег 
Комисије. 
За сједницу је предложен сљедећи 

Д Н Е В Н И   Р Е Д   

1. Усвајање Записника са 53. сједнице Комисије; 
2. Предлог закона о међународном и међуентитетском друмском превозу – 

предлагач: Савјет министара БиХ (друга комисијска фаза); 
3. Разматрање ранг-листе кандидата за члана Управног одбора Јавног радио-

телевизијског сервиса Босне и Херцеговине из хрватског народа; 
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4. Захтјев Предузећа за поштански саобраћај Републике Српске а.д. Бањалука у 
вези с именовањем јавних поштанских оператера из БиХ у складу са чланом 
2. Конвенције УПУ– додјела ИМПЦ кода; 

5. Текућа питања. 
 
Дневни ред усвојен је једногласно. 
 
Ад. 1.  Усвајање Записника са 53. сједнице Комисије  
 
Записник са 53. сједнице усвојен је једногласно, без примједаба. 
 
Ад. 2.  Предлог закона о међународном и међуентитетском друмском превозу –  
 предлагач: Савјет министара БиХ (друга комисијска фаза) 
 
Шемсудин Мехмедовић напоменуо је да је амандмане на Предлог закона благовремено 
уложио Жељко Кузмановић, те дао уводну ријеч Који Копривици, представнику 
предлагача Предлога закона о међународном и међуентитетском друмском превозу, 
како би се изјаснио о амандманима и Предлогу закона у цјелини. 

Којо Копривица изнио је став Министарства да су амандмани Жељка Кузмановића 
прихватљиви, осим Aмандмана III. Као разлог неусклађивања Предлога закона с 
правном тековином ЕУ (acquis communautaire) навео је да превозници из БиХ у случају 
либерализације тржишта немају капацитете да равноправно конкуришу европским 
превозничким фирмама. Напоменуо је да упоредни приказ усклађености одредаба 
Предлога закона са acquis communautaire није комплетно урађен, па стога Дирекција за 
европске интеграције није могла дати адекватну оцјену усклађености.  

Сања Бухић, представница Дирекције за европске интеграције, истакла је да Дирекција 
остаје при свом мишљењу о неусклађености одредаба Предлога закона са acquis 
communautaire. 

Затим је отворена расправа у којој су учествовали чланови Комисије: Жељко 
Кузмановић, Селим Бешлагић и Шемсудин Мехмедовић, те Зијад  Синановић, 
директор Сектора за саобраћај и комуникације Спољнотрговинске коморе БиХ.  

Након расправе, Комисија се изјашњавала о поднесеним амандманима и Предлогу 
закона на сљедећи начин: 
 
АМАНДМАН I 
  
У члану 2. тачка ууу) мијења се и гласи: 
„ууу) расподјела подразумијева поступак, на основу унапријед утврђених критеријума, 
којим се дозволе по врсти и броју распоређују на ентитете и Брчко Дистрикт.“ 
Амандман није усвојен са једним гласом „за” и четири „против”. 
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АМАНДМАН II 
 
У члану 6. у ставу 2. послије ријечи „међуентитетског“, ријеч „јавног“ брише се. 
Амандман није усвојен са два гласа „за”, два „против” и једним гласом “уздржан”. 
 
 
АМАНДМАН III 
 
У члану 10. у ставу 3. ријечи „Министарства ( у даљем тексту: министар)“, бришу се. 
Предлагач амандмана је, због негативног става Министарства, одустао од овог 
амандмана. 
 
АМАНДМАН IV 
 
У члану 46. у ставу 2. у тачки е) иза ријечи „каботажу“ ставља се тачка, остатак 
реченице брише се. 
У истом члану додаје се нови став 3. који гласи: 
„3. У случају из става 2. тачка е) овог члана надлежно инспекцијско тијело упућује 
моторно возило без путника односно терета на најближи гранични прелаз ради изласка 
из државе, након што обезбиједи наставак превоза путника, односно терета до 
одредишта са превозником који посједује одговарајућу документацију у складу с овим 
законом.“ 
Амандман није усвојен са два гласа „за”, два „против” и једним гласом “уздржан”. 
 
АМАНДМАН V 
 
У члану 50. у ставу 1. ријечи: „надлежно тијело Министарства“ мијењају се ријечју 
„министарство“. 
Амандман није усвојен са два гласа „за”, два „против” и једним “суздржан”. 
 
АМАНДМАН VI 
 
У члану 52. тачка г) брише се. 
Амандман није усвојен са два гласа „за” и три „против”. 
 
Комисија, са четири гласа „против“ и једним гласом „уздржан“, није прихватила текст 
Предлога закона, из сљедећих разлога: 

Комисија је констатовала да је Дирекција за европске интеграције, у свом мишљењу о 
усклађености Предлога закона са правном тековином ЕУ (acquis communautaire), 
утврдила да Предлог закона није усклађен са правним актима комунитарног права, 
којим је регулисана област коју овај закон уређује, као и да предложене казнене 
одредбе Предлога закона нису прецизно дефинисане. Цијенећи наведено, Комисија 
није подржала Предлог закона. 
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Ад. 3.  Разматрање ранг-листе кандидата за члана Управног одбора Јавног  
            радио-телевизијског сервиса Босне и Херцеговине из хрватског  
            народа 
 
Први замјеник предсједавајућег напоменуо је да Комисија разматра предложену ранг-
листу кандидата у потпуности, након чега је дао ријеч представнику Регулаторне 
агенције за комуникације БиХ. 
 
Емир Повлакић истакао је да је у потпуности испоштована процедура прописана 
Законом о Јавном радио-телевизијском сервису БиХ и да је Парламентарној скупштини 
БиХ достављена комплетна документација предложених кандидата.  
 
Након тога је отворена расправа, у којој су учествовали чланови Комисије: Селим 
Бешлагић, Шемсудин Мехмедовић и Мехмед Суљкановић.  
 
Комисија је једногласно прихватила ранг-листу кандидата за члана Управног одбора 
Јавног радио-телевизијског сервиса БиХ из хрватског народа, те предлаже 
Представничком дому да, у складу са чланом 26. став 1. Закона о Јавном радио-
телевизијском сервису БиХ, именује члана Управног одбора са ранг-листе кандидата 
који су ушли у ужи избор. 

Комисија је једногласно усвојила сљедећи закључак који доставља Представничком 
дому на усвајање: 
Представнички дом тражи од надлежних органа да се деблокира процес избора и 
именовања члана Управног одбора Јавног радио-телевизијског сервиса Босне и 
Херцеговине из српског народа. 

 
Ад. 4.  Захтјев Предузећа за поштански саобраћај Републике Српске а.д. Бањалука  
             у вези с именовањем јавних поштанских оператера из БиХ у складу са 
             чланом 2.  Конвенције УПУ– додјела ИМПЦ кода 
 
У расправи су учествовали: Фикрет Гачановић и Деливоје Ђерић, из Агенције за 
поштански саобраћај БиХ, Влатко Дрмић и Сенада Ченгић, представници 
Министарства комуникација и транспорта, као и чланови Комисије: Селим Бешлагић, 
Жељко Кузмановић и Шемсудин Мехмедовић. 
 
Након опште расправе, Комисија је са четири гласа “за” и једним гласом “против” 
усвојила сљедећи закључак: 
Комисија предлаже Колегијуму Представничког дома да се задужи Министарство 
комуникација и транспорта БиХ да, узимајући у обзир већ усаглашени дио текста 
Предлога закона о поштама БиХ, који није добио подршку на 61. сједници 
Представничког дома, одржаној 30. 09. 2009. године, сачини нови предлог закона о 
поштама у којем би се дефинисало и формирање посебне службе која би била 
надлежна за међународни поштански саобраћај и имала један међународни код (ИМПЦ 
код).  
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Ад. 4.  Текућа питања 
 
Како није било питања, предсједавајући је закључио сједницу у 15.25 часова. 
 
 

ПРВИ ЗАМЈЕНИК 
СЕКРЕТАР КОМИСИЈЕ                   ПРЕДСЈЕДАВАЈУЋЕГ КОМИСИЈЕ 

   Ахмед  Јаловичић                                                Шемсудин Мехмедовић 
   
  
      Достављено:     

 ИНДОК-у 
 а/а 
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